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24. 9. 2024 v 16:00 hodin, ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou  

 

22 zástupců členských obcí: 

Blažkov, Bystřice n. P., Býšovec, Dalečín, Dolní Rožínka, Lísek, Nyklovice, Písečné, Rovečné, Rozsochy, Rožná, 

Sejřek, Strážek, Střítež, Štěpánov nad Svratkou, Ujčov, Věchnov, Velké Janovice, Věstín, Vír, Zvole, Ždánice 

Program  
 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatelů zápisu 

3. MAP IV IMPLEMENTACE BYS-3-CKO: 16:05, Ing. Jitka Zelená – informace ze školství, dopravní hřiště, 

školení v oblasti umělé inteligence – zájem obcí o navazující školení  

4. Hospodaření MB: rozpočtová změna č.4 – informace o schválení předsednictvem MB, návrh členských 

příspěvků na rok 2025, služba GDPR v roce 2025 (školení obcí a škol), ceník služeb v roce 2025, 

přezkoumání hospodaření svazku za rok 2024 

5. Majetek MB: stav současného vybavení, nákup nového vybavení 

6. Mikroregionální akce: a) Hry bez hranic – posun termínu: 28.9.2024 Písečné; b) MA21 – akce Putovní 

letní kino: účast na akci, vyúčtování akce, 9. veřejné setkání zástupců Mikroregionu Bystřicko a 

neformální skupiny MA21; c) Nositel tradic Bystřicka 2024 – slavnostní předání ocenění dne 11.8.2024;   

d) Dětská umělecká soutěž – slavnostní předání ocenění, plán výstav; e) Soutěž Nejkrásnější vánoční 

strom Bystřicka – podmínky pro rok 2024 

8.    Diskuse a další organizační záležitosti: a) informační panely – rozhodnutí o podání/nepodání žádosti o 

dotaci; b) profil zadavatele – portály vhodné pro uveřejnění zakázek; c) odpadové hospodářství v regionu 

(Ing. Emil Ondra); d) transformace DSO na společenství obcí – podmínky; e) ZMOVR – družební cesta na 

Slovensko v roce 2025; f) společný nákup elektřiny a zemního plynu na rok 2025 (již uzavřeno); g) stolní 

kalendáře a počty novin na rok 2025 

9.    Závěr jednání 

 

 

 

 

 

Členská schůze se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášeníschopná, viz prezenční listina. 

Zápis z členské schůze Mikroregionu Bystřicko č. 03/24
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Z Á P I S 

 

1. Zahájení 

Předseda Mikroregionu Bystřicko pan Pokorný zahájil členskou schůzi v 16:05 hodin a přivítal všechny 

přítomné zástupce obcí.  

 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatele zápisu 

Předseda MB dále seznámil přítomné s obsahem dnešní schůze dle zaslaného programu. Následně dal 

hlasovat o jeho schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

  Hlasování:  Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Členská schůze dále schválila zapisovatele paní Dočkalovou a ověřovatele zápisu pana Baláže (starostu obce 

Dolní Rožínka) a pana Kadlece (starostu obce Dalečín). 

Hlasování: Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

3. MAP IV IMPLEMENTACE BYS-3-CKO 

registrační číslo CZ.02.02.XX/00/23_017/0008162 

Hostem členské schůze byla Ing. Jitka Zelená, která od 15:00 hodin organizovala také setkání pro zřizovatele 

škol, kterého se zúčastnila také řada starostů z obcí MB.  

Na úvod členské schůze byli přítomní starostové provedeni novou budovou mateřské školy, kterou městys 

Štěpánov nad Svratkou finálně dokončil v letních měsících.  

Po prohlídce školky jsme se přesunuli do polytechnické učebny ZŠ a MŠ Štěpánov, kde paní Zelená krátce 

shrnula aktivity projektu, které jsou realizovány v MŠ a ZŠ v ORP Bystřice nad Pernštejnem. Dále zmínila 

navazující školení pro starosty obcí v oblasti nových trendů v AI, které by se uskutečnilo pravděpodobně 

začátkem listopadu s lektorem Mgr. M. Slámou.  

Byl představen také nový model fungování DDH/ Dětského dopravního hřiště pro školy i veřejnost platný od 

jara 2025. Poplatek za výuku lektora za 45 minut výuky bude 250,- Kč, půjčovné kol 25,- Kč včetně DPH/ 1 ks. 

Další informace k DDP se nacházejí na uvedené adrese:  https://www.bystricenp.cz/detske-dopravni-hriste.  

Informace o obsazenosti hřiště: https://www.bystricenp.cz/rezervace-amfiteatru-kruhace-a-zubstejna-1. 

 

 

 

 

4. Hospodaření MB 

Rozpočtová změna č.4 

Zástupci obcí byli dále seznámeni s rozpočtovou změnou č.4 (příloha č.1), kterou schvalovalo již 

předsednictvo MB dne 17.9.2024.  

https://www.bystricenp.cz/detske-dopravni-hriste
https://www.bystricenp.cz/rezervace-amfiteatru-kruhace-a-zubstejna-1
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Na straně příjmů změna zaznamenávala přefakturaci věcných darů (batohů) na akci Hry bez hranic, dále 

přefakturaci za licence k filmům a také navýšení příjmů z pronájmu plánovaných do konce roku. 

Na straně výdajů se jednalo o navýšení položky materiálu v rámci akce Hry bez hranice 2024 a další náklady 

souvisely s nákupem licencí za letní kino. Rezerva MB aktuálně činí cca 776 tis. Kč. 

Schválení rozpočtové změny č.4 berou přítomní starostové na vědomí. 

 

Návrh členských příspěvků na rok 2025 

Předseda MB, pan Pokorný, informoval o současném nastavení výběru členských příspěvků, které aktuálně 

činí pro obce 100 Kč/ob. Toto nastavení již v současné době ale nepokrývá veškeré náklady DSO, resp. je 

částečně dokrývají příjmy z ceníku služeb. Nicméně předsednictvo MB navrhuje i pro rok 2025 zachování 

stejné výše členských příspěvků, jak v letošním roce. Náklady DSO by pak byly v roce 2025 již pokryty z rezervy 

MB, která činí aktuálně cca 700 tis. Kč.  Návrh členských příspěvků pro rok 2025 je součástí přílohy č.2.  

Pan Pokorný dal hlasovat o Návrhu členských příspěvků na rok 2025. Návrh byl jednohlasně přijat.  

Hlasování: Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

V rámci diskuse se řešila otázka úspor a možnosti nových příjmů pro MB, např. navýšení položek v rámci 

ceníku služeb, neposkytnutí finančního příspěvku na akci Putovní letní kino aj. 

 

Ceník služeb v roce 2025 

V návaznosti na zachování členských příspěvků pro rok 2025 se řešila také otázka výše poplatku u jednotlivých 

služeb uvedených v ceníku. Přítomní navrhují navýšení částek za zpracování žádostí o dotace, a to o 2000 Kč. 

Výběr příslušných procent, které jsou účtovány až po schválení dotace, by zůstaly již beze změny. V případě 

zpracování strategických a rozvojových dokumentů by pak cena byla stanovena v rozmezí od 2 500 – 5 000 

Kč dle rozsahu daného dokumentu. 

V rámci ceníku za pronájem vybavení MB bylo navrženo navýšení o 500 Kč u hradů a stanu 6x12m. U 

pronájmu ozvučení by částka činila 1000 Kč a menší rozměry stanu by byly upraveny na 800 Kč/zapůjčení. 

Přehled plánovaných změn bude obcím ještě zaslán a projednán na dalším jednání členské schůze. 

Obce obdržely před konáním členské schůze také ceník společností, které zapůjčují hrady, aby mohly lépe 

posoudit navýšení daných cen za pronájem. 

 

GDPR v roce 2024 

Od 1.7.2024 byla Dodatkem č.3 upravena smlouva s pověřencem pro ochranu osobních údajů, panem Ing. 

Petrem Šnekem. Dodatek upravil pověřenci odměnu ve stanovené výši 13 500 Kč včetně DPH/měsíčně, která 

zahrnuje náklady na sebevzdělání/školení pověřence a kmenové hromadné školení (2x ročně, z toho 1x pro 

obce a 1x pro školy). Subjekty, které se nezúčastní daných školení jsou povinny pověřenci uhradit cestovné a 

stanovenou hodinovou sazbu. Cestovní náklady na ÚOOÚ hradí MB ve výši 50 %. Tento systém financování 

chtějí přítomní starostové prozatím zachovat. 
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Pan Šnek plánuje v podzimních, popř. zimních měsících uspořádat školení obcí a škol týkající se kybernetické 

bezpečnosti. Termín a místo konání budou stanoveny po konzultaci s panem Šnekem a následně zaslány 

zúčastněným subjektům. 

 

Přezkoumání hospodaření svazku za rok 2024 

Dne 11.9.2024 se uskutečnila kontrola hospodaření svazku, při které nebyly zjištěny žádné chyby a 

nedostatky. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2024 berou přítomní starostové na 

vědomí (příloha č.3). 

 

5. Majetek MB 

Stav současného vybavení, nákup nového vybavení 

Vybavení MB zaznamenává po letní sezóně již patřičné vady, které však budou, převážně u hradů, opraveny 

opět v zimních měsících. Na členské schůzi se tedy projednával celkový stav daného vybavení, ale konkrétně 

byl řešen nůžkový stan 3 x 4,5 m, který v současné době zaznamenává vady na ocelové konstrukci.  

Na členské schůzi byly projednávány možné varianty nové koupě, jelikož je tento rozměr stanu během letní 

sezóny hojně poptávaný. V rámci předchozích dobrých zkušeností navrhuje paní Dočkalová zakoupení stanu 

od společnosti Tentino v požadovaném rozměru. 

Dalším vybavením, které předsednictvo navrhlo zakoupit, byl menší skákací hrad, který by bylo možné převést 

pouze osobním vozem. Pronájem takového hradu by byl pak dostupný také pro osoby, které nemají vlastní 

vozík za auto. Paní Dočkalová tedy přichystala nabídku menších hradů s předběžnými cenami, které byly 

obcím zaslány ještě před jednáním členské schůze. Z připravených návrhů byl vybrán nakonec hrad Zámek II 

od společnosti ALFIcorp., s.r.o., který je zároveň dodavatelem již dříve zakoupeného hradu Indián. 

Zakoupením nového vybavení se budou moci vykrýt další rezervace v letní sezóně a zároveň by posloužilo 

Mikroregionu ke zvyšování příjmů do budoucna. 

Pan Pokorný dal hlasovat o zakoupení nového nůžkového stanu a hradu. Návrh byl jednohlasně přijat. 

Hlasování: Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

6. Mikroregionální akce 
 

Hry bez hranic 2024 

Akce Hry bez hranic se uskuteční v novém termínu, a to 28.9.2024 v obci Písečné. Původní termín 14.9.2024 

byl zrušen z důvodu nepříznivé předpovědi počasí. Program akce zůstal jinak nezměněn. Zúčastněné obce 

byly vyzvány ohledně nahlášení případné změny soutěžících. Podrobné informace k akci budou obcím ještě 

zaslány v samostatném e-mailu. 

Zúčastněné obce byly také informovány o organizační schůzce, která se uskuteční již zítra, tj. 25.9.2024.  

Dále bylo v rámci plánování dalších ročníků soutěže doporučeno, aby se konala pravidelně vždy první týden 

v září a nebylo již bráno v potaz konání dětské hasičské ligy.   
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MA21 – Putovní letní kino 

Celkové náklady akce činily v letošním roce cca 520 tis. Kč. V rámci 11. ročníku této akce se letos zapojilo 

historicky nejvíce obcí, konkrétně 40 včetně místních částí. V obcích pak proběhlo 76 projekcí s 25 různými 

filmy/pohádkami.  

Další ročník akce ovlivňuje vypsání dotační možnosti a zároveň také rozhodnutí o výši příspěvku 2000 Kč/film. 

V rámci úspor MB se uvažuje také o zrušení/snížení daného příspěvku v roce 2025.  

Veřejné setkání zástupců MB a neformální skupiny MA21 se letos uskuteční v rámci Her bez hranic dne 

28.9.2024. Zápis z daného setkání bude obcím následně zaslán. 

 

Nositel tradic Bystřicka  

Přítomní byli informováni o předání titulu Nositel tradic Bystřicka pro rok 2024, ze dne 11.8.2024 (v rámci 

Vavřinecké poutě v Bystřici nad Pernštejnem), kterým se stal Národopisný soubor Borověnka ze Štěpánova 

nad Svratkou. Titul soubor získal za udržování folklórních tradic. Kromě získaného ocenění obdržel soubor 

ještě diplom, plaketu a finanční odměnu v částce 15 tis. Kč, kterou věnoval, jako již obvykle, Mikroregion 

Bystřicko a město Bystřice nad Pernštejnem ve stejné výši (tzn. 7,5 tis. Kč každý subjekt). 

 

Dětská umělecká soutěž  

Slavnostní předání ocenění (dle výsledkové listiny) by mělo předběžně proběhnout dne 6.12.2024. V měsíci 

prosinci bude probíhat také současně výstava ,,Školství a vzdělávání na Bystřicku“, na jejíž přípravě se školy 

a vzdělávací instituce podílely již v rámci výstavy v kongresové budově Kraje Vysočina v Jihlavě (duben 2024). 

Školám a vzdělávacím institucím budou ještě zaslány podrobnější informace včetně pozvánky na danou 

výstavu. 

 

Soutěž Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka 

Paní Dočkalová přítomné seznámila s podmínkami i termíny soutěže pro rok 2024. Ty se odvíjí od první 

adventní neděle, která letos spadá až na 1.12.2024. Z tohoto důvodu byly navrženy termíny pro zaslání 

fotografií vánočních stromů od 23.11.2024 do 6.12.2024. Od 9.12. do 16.12.2024 by pak probíhalo veřejné 

hlasování soutěže. Následně by dne 17.12.2024 byly odtajněny výsledky.  

Přítomní starostové souhlasí s podmínkami i termíny dané soutěže, které budou zveřejněny v listopadovém 

vydání novin Bystřicko. 

Hlasování: Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

 

7. Diskuse a další organizační záležitosti 

a) Informační panely obcí  - žádost o dotaci 

Na schůzi předsednictva bylo navrženo upustit od podání žádosti o dotaci přes MAS Zubří země (86. výzva 

IROP – Cestovní ruch), a to z důvodu podrobnější analýzy specifických pravidel a indikátorů dané dotace, 
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které by znemožňovaly úspěšnost schválení žádosti MB (např. instalace panelů v blízkosti tras a atraktivit 

cestovního ruchu  do 1000 m, doložení dosažené hodnoty indikátoru - výstupy z automatických sčítačů 

návštěvnosti, prezenční listiny, počet prodaných vstupenek apod). S dotací by souvisela také řada dalších 

problémů týkající se jejího financování ze strany DSO (Svazek by musel pravděpodobně požádat o půjčku). Z 

výše uvedených důvodů tedy předsednictvo nedoporučuje podávat žádost o dotaci. 

Cena za jeden informační panel se aktuálně pohybuje mezi 20-25 tis. Kč (včetně grafiky a zabudování panelu). 

Pokud by obec měla tedy o daný panel stále zájem, může jej zafinancovat (z hlediska relativně nízké ceny) z 

vlastních zdrojů.  Texty k panelům budou stejně aktualizovány z důvodu tvorby nových informačních letáků, 

které zajišťuje TIC Bystřice nad Pern. pro své návštěvníky.  

S uvedeným postupem souhlasí také členská schůze, která rozhodla o nepodání žádosti o dotaci. 

Hlasování: Pro: 22   Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

V rámci tohoto bodu se řešila také zaslaná nabídka od společnosti DIMATEX, která umí zpracovávat textilní 

odpad, ze kterého následně vyrábí profily, městský mobiliář či zmiňované informační tabule o různých 

rozměrech a ceně. Za sběr textilu v obci/městě by činila sleva za její výrobu 10 %.  

Předseda MB, Libor Pokorný, zjistil podrobnosti v rámci spolupráce s danou firmou. Ta bohužel v současné 

době nemá kapacity na to, aby navázala novou spolupráci v rámci sběru nepotřebného textilu. Pokud by ale 

byly obce (mikroregion) schopné zároveň objednat městský mobiliář (katalog výrobků je součástí podkladů 

k členské schůzi), dalo by se jednat o další spolupráci. 

Firemní kontejnery ale umisťuje firma do obcí či měst s celkovým počtem minimálně 1000 obyvatel. Jelikož 

většina našich obcí tuto podmínku nesplňuje, mohou obcím nabídnout pouze odkup kontejneru (viz ceník – 

nabídka kontejnerů), přičemž by ho následně sváželi za roční poplatek 1 500 Kč ročně + DPH 21 %. Případně 

pokud má obec nějaké místo, kde by mohla textil skladovat, je firma schopna svážet i toto místo za roční 

poplatek 1 500 Kč + DPH 21 %. Je možná také domluva na svozu na zavolání. 

Po celkové diskusi bylo ale nakonec naznáno, že by takovéto řešení vyšlo obce dráž než současné nastavení. 

Průvodní e-mail se všemi náležitostmi bude MB obcím ale zasílat k posouzení. 

 

b) Profil zadavatele 

V rámci diskuse řešili přítomní problematiku týkající se profilu zadavatele na internetové adrese 

https://www.profilzadavatele.cz/, který má být dle veřejně dostupných údajů v Obchodním rejstříku 

v likvidaci. Existuje zde tedy reálné riziko ohledně doby funkčnosti tohoto profilu, ztráty dat z profilu 

zadavatele a plnění uveřejňovacích povinností ze strany zadavatele. Tuto situaci je tedy možné řešit 

prostřednictvím změny profilu zadavatele. Během schůze se tedy řešili zkušenosti obcí s jinými systémy (např. 

NEN, EZAK, E-ZAKÁZKY, Portál pro vhodné uveřejnění ad.).  

Paní Dočkalová zajistí pro obce přehled všech dostupných certifikovaných el. nástrojů dle zákona č. 134/2016 

Sb. a zašle obcím společně se zápisem z členské schůze. 

 

https://www.profilzadavatele.cz/
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c) Odpadové hospodářství v regionu 

Pan Ondra informoval o společné schůzce se státním podnikem Diamo v rámci skládky Bukov, která je 

schopna fungovat, za současného návozu 200 000 t (za region Bystřicko), až do roku 2032. Není vyloučeno 

ani rozšíření skládky do budoucna. 

Skládkování mělo původně trvat pouze do roku 2030, ale již nyní se uvažuje o jeho prodloužení do roku 2035, 

z důvodu posunu výstaveb spaloven. Vše se nyní bude odvíjet od platné legislativy.  

Vývoj cen na skládce Bukov od roku 2020 stále roste v průměru o 250 Kč/rok. Z tohoto důvodu uvažuje také 

Bystřice o navýšení poplatku za odpad ze 700 Kč na 900 Kč.  

Vývoj cen na skládce Bukov bude obcím zaslán k případnému objasnění pro obyvatele/zastupitele v rámci 

zvýšení daného poplatku. 

 

K problematice odpadového hospodářství informovala přítomné paní Jenčková (starostka obce Zvole) o 

možnosti recyklace dřevěného odpadu přes firmu Kronospan. Od 01.01.2023 je totiž možné ve Výkazu o 

celkovém množství a druzích komunálního odpadu vykázat rovněž dřevo. Obec či město by tak mohla uplatnit 

příspěvek od EKO-KOMU. 

Podmínkou příspěvku od EKO-KOMU za vytříděné dřevo je předávat materiál k recyklaci pod kódem 200138 

dřevo), ne pod kódem 200307 (objemný odpad). Menší množství by šlo odklonit i bez registrace obce, ale 

obec by nemohla využít příspěvku od EKO-KOMU za vytříděné dřevo. Příspěvek se nevztahuje na spalování 

dřevěného odpadu. Dá se recyklovat: 

Recyklát  A  kvality (vytříděné dřevo a dřevotříska z dřevotřískových skříní, malé úchytky a panty u skříní OK)  

Recyklát  B  kvality (sololity ze skříní zezadu = hobra = MDF = dřevovláknitá deska, horší kvalita dřeva, všechny 

typy dveří bez skla (kliky a panty nevadí), dále okenní rámy bez skla). 

Separace dobře recyklovatelného dřeva může být pro obce a města finančně výhodná. Obce mohou získat 

tzv. třídící slevu, která umožní získat nižší poplatek pro zbytkový komunální odpad zbylý po třídění.  

Pokud by si obec, popř. více obcí dohromady zakoupily svůj 40m3 kontejner, byla by spolupráce s firmou 

jednodušší. V rámci schůze se také uvažovalo o nákupu kontejneru přes Mikroregion v rámci krajské dotace 

Odpady – oběhové hospodářství, ale z důvodu většího počtu obcí by byla složitější logistika daného 

kontejneru dle požadavku všech obcí zároveň. Většina obcí vidí vhodnější variantu v zakoupení kontejneru 

mezi sousedními obcemi (i v rámci domlouvání termínu jeho vývozu). 

Na členské schůzi se tedy řešily další možné varianty nákupu kontejneru i užší spolupráce s danou firmou.  

Paní Jenčková přepošle Mikroregionu podrobnější informace k dané problematice, které budou následně 

přeposlány obcím k posouzení a případnému řešení na dalším jednání členské schůze. 

 

d) Transformace DSO na společenství obcí – podmínky 

Předseda DSO seznámil přítomné s novelou zákona o obcích v rámci transformace DSO na společenství obcí, 

které by bylo možné do budoucna pověřit úkoly jak v samostatné, tak v přenesené působnosti. Do budoucna 
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není také vyloučené financování ze strany MVČR.  

Danou transformací by se pak obec stala členem pouze jednoho společenství v rámci území ORP (obec může 

být ale i nadále členem i více DSO). Podmínky k transformaci naše DSO splňuje, jelikož pokrývá již celé území 

ORP Bystřice nad Pernštejnem. Nutná by však byla změna stanov a schválení této transformace na 

zastupitelstev členských obcí. Veškeré metodiky a vzorové materiály k transformaci jsou dostupné na: 

https://spolecenstviobci.gov.cz/.  

Konečné rozhodnutí o transformaci našeho DSO bude ještě řešeno na následujících jednáních předsednictva, 

popř. členské schůze. 

 

e) ZMOVR – Družební cesta na Slovensko v roce 2025  

Při poslední návštěvě ZMOVR v letošním roce byl Mikroregion informován o plánovaných oslavách týkající 

výročí fungování ZMOVR, které by měly proběhnout v září 2025. K tomu významnému jubileu nás ZMOVR 

poprosil o tvorbu videoprezentace za město BnP a Mikroregion Bystřicko doplněné o krátké vstupy 

starostů/předsedy. Na podrobnostech se ještě budeme tedy domlouvat. I přes tuto informaci budeme 

pravděpodobně letos uspořádávat program pro ZMOVR, které v roce 2025 hostíme u nás. Termín návštěvy 

bude opět stanoven v období květen/červen 2025.  

Na členské schůzi se již konzultovaly také možné návrhy programu – ubytování v Doubravníku, návštěva 

kláštera Porta Coeli, prohlídka společnosti Wera Werk ad. 

 

f) Společný nákup elektřiny a zemního plynu 

V rámci společného nákupu elektřiny a zemního plynu uzavřely obce již v únoru 2024 smlouvy na dodávku 

elektřiny na rok 2025. Elektřinu mají uzavřenou se společností E-ON v částce 2499 Kč/MWh (bez DPH) a 

plyn se společností Energie2 ve výši 1023 Kč/MWh (bez DPH).  

Na dalším jednání členské schůze budou starostové informováni o vývoji cen energií na rok 2026. 

 

g) Stolní kalendáře a počty novin na rok 2025 

Obce měly možnost do 10.9.2024 nahlašovat svoje obecní akce, které budou následně zveřejněny ve stolním 

kalendáři pro rok 2025. Kalendář bude tentokrát obsahovat fotografie přírody pořízené z území a okolí 

Bystřicka. Jeden výtisk tohoto kalendáře obce obdrží na listopadovém/prosincovém jednání členské schůze. 

Počet novin Bystřicko na rok 2025 mohou obce nahlašovat/měnit do 31.10.2024. V případě neuvedení žádné 

změny, počítá MB se stejnými počty, jak v aktuálním roce.  

Paní Dočkalová zmínila přítomným také možnost roznášky novin Bystřicko společností Česká pošta. Ceník 

této služby bude obcím zaslán se zápisem z členské schůze.   

 

 

 

https://spolecenstviobci.gov.cz/
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ČNB – digitalizace klientské dokumentace  

Obcím včetně Mikroregionu přišel dopis z ČNB ohledně aktualizovaných podmínek pro používání služby ABO-

K internetové bankovnictví. V souvislosti s přípravou digitalizace klientské dokumentace byly upraveny 

ustanovení týkající se podpisových vzorů pro ABO-K, kterým bude ukončena platnost k 31.12.2025. Do této 

doby má každý možnost zažádat v provozním útvaru o jejich výměnu. 

Paní Dočkalová řešila tuto problematiku již s paní Haufovou (pracovnicí ČNB), jejíž sekce spadá pod útvar 

v Brně (pověřenou osobu naleznou obce v průvodním dopise). Po konzultaci daných změn se digitalizace týká 

pouze podpisu dokumentů ,,Nastavení ABO-K“ a „Uživatelské oprávnění“, které lze podepsat a odeslat 

poštou nebo jej lze podepsat kvalifikovaným podpisem a zaslat do datové schránky ČNB. Osobní návštěva 

daného statutára není tedy nutná. 

 V případě aktualizace údaje je potřeba vyplnit ještě ,,Identifikační list“ dle platného OP. Ten lze zaslat již 

prostřednictvím e-mailu. Veškeré předvyplněné dokumenty k podpisu ale obec obdrží po kontaktování 

pověřené osoby uvedené v dopise. 

 

V závěru členské schůze proběhla také diskuse o aktuálně probíhajících sbírkách SDH v rámci pomoci obětem 

po povodních a celkové pomoci v zasažených oblastech. Řada obcí posílá také finanční dary, a to buď na účet 

Charity, popř. na účet konkrétní zasažené oblasti/obci. 

 

9. Závěr jednání 

Po diskusi poděkoval pan Pokorný pořadatelské obci za zázemí dnešní členské schůze a zároveň poděkoval 

všem přítomným za jejich účast. Následně byla třetí členská schůze v roce 2024 ukončena.  

 

 

 

 

 ……………………………...................                    …………………………………..........                ..………………………………......... 

  RNDr. Milan Baláž, Ph.D.                           Ing. Pavel Kadlec               Libor Pokorný      

       starosta obce Dolní Rožínka                               starosta obce Dalečín                         předseda Mikroregionu 

 

 

Zapsala: 

 

 

  ……………………………………. 

          Jitka Dočkalová 


